
 

 

Göteborgs Stad Idrotts- och föreningsförvaltningen, tjänsteutlåtande 1 (3) 

 

Högsbohöjds Tennisklubb - ansökan om 
investeringsbidrag 

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att bevilja Högsbohöjds tennisklubb ett 

investeringsbidrag på 740 000 kronor.   

När projektet är genomfört ska det redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. Om 

medlen inte används som avsett eller inte används fullt ut kan föreningen bli 

återbetalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
Högsbohöjds tennisklubb ansöker om kommunalt investeringsbidrag för att installera 

solceller på taket vid deras anläggning på Växelmyntsgatan 57. Föreningen har som 

avsikt att installera solceller för att minimera sina elkostnader. Med solceller på 

anläggningens tak så kan föreningen bli mer självförsörjande av energi vilket på sikt 

kommer även sänka föreningens elkostnader. De åtgärder som föreningen planerar att 

göra är inköp, installation och montering av solceller. Den totala kostnaden beräknas till 

cirka 1 400 000 kronor. Finansiering sker genom eget kapital, eget arbete samt sökt 

investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden.  

Förvaltningens bedömning är att Högsbohöjdstennisklubb är en väl fungerande förening 

och att de klarar av att bekosta åtgärderna med den finansiering som finns knuten till 

projektet. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Den totala kostnaden för projektet beräknas till cirka 1 400 000 kronor. Finansiering sker 

genom eget kapital, eget arbete samt sökt investeringsbidrag från idrotts- och 

föreningsförvaltningen. Med investering i solceller bedöms föreningen på sikt minska 

sina energikostnader.  

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningens bedömning är att installation av solceller bedöms ha en positiv inverkan 

på miljön då de kommer kunna dra ner på sin externa energikonsumering och blir mer 

självförsörjande av energi. Enligt idrotts-och föreningsnämndens anvisningar för 

investeringsbidrag 2024 så prioriteras projekt som genomför energibesparande åtgärder, 

detta projekt faller väl inom ramen för denna prioritering.  
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Bedömning ur social dimension 
Högsbohöjds tennisklubb har totalt 408 medlemmar varav 90 medlemmar i åldern 7–25 

år, varav 32 är pojkar och 24 är flickor. Dessutom har föreningen 34 medlemmar i åldern 

65 år och äldre, varav 29 är män och 5 är kvinnor. Klubbens huvudsakliga syfte är att 

verka för att så många som möjligt ska få möjlighet att spela tennis till en så låg peng som 

möjligt. För närvarande finns möjlighet att utöva Tennis, Badminton och bordtennis. 

Deras tränarledda verksamhet riktar sig i första hand till ungdomar. Genom satsningen på 

solceller kan energikostnaderna hållas nere och därmed även medlemskostnaden så att 

fler ungdomar hittar till tennissporten. 

 

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet. 
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Högsbohöjds Tennisklubb beviljas ett investeringsbidrag för 

installation av solceller vid föreningen. 

Beskrivning av ärendet 
Högsbohöjds tennisklubb ansöker om kommunalt investeringsbidrag för att installera 

solceller på deras tak vid deras anläggning på Växelmyntsgatan 57. Föreningen har som 

avsikt att installera solceller för att minimera sina elkostnader. Med solceller på 

anläggningens tak så kan föreningen bli mer självförsörjande av energi vilket på sikt 

kommer även sänka föreningens elkostnader.  De åtgärder som föreningen planerar att 

göra är inköp, installation och montering av solceller. Den totala kostnaden beräknas till 

cirka 1 400 000 kronor. Finansiering sker genom eget kapital, eget arbete samt sökt 

investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden.  

Förvaltningens bedömning är att installation av solceller bedöms ha en positiv inverkan 

på miljön då de kommer kunna dra ner på sin externa energikonsumering och blir mer 

självförsörjande av energi. Enligt idrotts-och föreningsnämndens anvisningar för 

investeringsbidrag 2024 så prioriteras projekt som genomför energibesparande åtgärder, 

detta projekt faller väl inom ramen för denna prioritering.  

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen är positiv till Högsbohöjds Tennisklubbs initiativ att installera solceller. 

Förvaltningen bedömer att föreningen är en väl fungerande förening och att de klarar av 

att bekosta åtgärderna med den finansiering som är knuten till projektet.  
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